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ICKE ARVODERADE MÖTEN I STOCKHOLMS STAD 

Hej 

Igår pratade Tomas om att han var nöjd med att han fått funktionshinderrådets svar på hans 

önskan utvärdering rörande föregående års handlingsplan. Då han bad om detta vid förra 

mötet kollade jag med dig angående arvode för mötet sa du att arbetsmöten inte är 

arvoderade, vilket gjorde att jag gjorde klart att jag inte kommer att medverka och därmed är 

rådet inte enigt, även om han ansåg det. I samband med gårdagens möte bad han om att 

rådet skall utvärdera hans handlingar ytterligare en gång, vilket jag säger NEJ TILL från min 

sida så länge staden inte arvodera vårt arbete. Detta gör att rådet inte kommer bli enigt 

eftersom jag aldrig kommer medverka så länge mötena inte är arvoderade eftersom detta 

faktiskt innebär arbete. Jag kräver att detta brev kommer vara en offentlig handling och 

fungerar som bilaga till gårdagens protokoll, så jag kan justera protokollet från igår. 

 

Med vänlig hälsning! 

 

Gunnar Häger 

Rådsrepresentant från SRF 


